
Beantwoorde vragen BBB tijdens commissie Ruimte 20-11-2023 door gedeputeerde Olthof 
 
Antwoorden op de vragen halte Spaarne Gasthuis Zuid 
In de media hebben afgelopen periode verschillende artikelen gestaan over het eventueel het niet 
meer stoppen van de bus voor Ziekenhuis Spaarne Gasthuis Zuid.  
Aangezien inwoners niet voor niets naar een ziekenhuis gaan en er grotere kans is op verminderde 
mobiliteit lijkt het ons wenselijk dat deze busstop blijft.  
Daarom vragen aan GS 
 
-              Ziet GS het belang van deze busstop in? 
Ja, daarom blijft er een bushalte bij het Spaarne Gasthuis Zuid voor de lijnen 3 en 73 met 6 tot 8 
bussen per uur (overdag) per richting. 
 
-              Waarom wordt deze halte geschrapt? 
De huidige halte van lijn 300 nabij het ziekenhuis wordt verplaatst naar het busstation Nieuw Zuid. Er 
wordt dus geen halte geschrapt, maar het is de vraag of er een extra halte moet worden gerealiseerd 
ter hoogte van het ziekenhuis. 
 
-              Wat zijn de mogelijkheden vanuit de Provincie om deze halte te handhaven? 
Buslijn 300 wordt gereden door Connexxion en de Vervoerregio Amsterdam is de opdrachtgever van 
deze lijn. Het is ons ook niet bekend hoeveel reizigers nu van de halte gebruik maken en hun herkomst 
of bestemming bij het ziekenhuis hebben.   
 
-              Wil GS zich inzetten om te lobbyen dat deze busstop blijft bestaan? 
Gedeputeerde Olthof zal deze kwestie bij het Portefeuillehoudersoverleg van de VRA (vervoerregio 
Amsterdam) agenderen. 
 


